
Zápis z členské schůze Občanského sdružení Klokočov z.s. konané dne 24.5.2024  

Přítomno 46 členů O.S. Klokočov- Doloženo podpisovou listinou.  

V souladu se stanovami Občanského sdružení Klokočov z.s. byla schůze vyhlášena usnášení schopnou. Schůzi zahájil a 

všechny přítomné přivítal předseda O.S. Pan Antonín Jeřábek, který následně představil agendu schůze, kde hlavním 

bodem bylo splnit plánovaný program a cíl setkání. To vše v pozitivním duchu a přátelské atmosféře. Zakončeno 

potleskem všech zúčastněných na schůzi O.S. 

• Zahájení  

• Představení členu výboru 0.S  

• Seznámení s činností v uplynulém období  

• Zprava a hospodaření, granty  

• Plán činností na rok 2024 a další období  

• Jak dál s výstavbou na hřišti v Klokočově 

 • Návrh a členů výborů 

 • Diskuze a závěr  

Představení všech aktivních 19 ti členů výboru a jejich funkce. Viz přiložený seznam. 

1 Jeřábek Antonín Předseda 

2 Pustějovský Petr Místopředseda 

3 Pustějovský Libor Jednatel 

4 Majchrák Tomáš Hospodář 

5 Filipová Alena Pokladní 

6 Till Karel ml. Správa int. Stránek, články 

7 Nováková Petra zapisovatel 

8 Till Karel st.  

9 Tillová Květa  

10 Pustějovská Jana  

11 Filip Ondřej  

12 Filip Petr  

13 Kuhejda Oldřich  

14 Kuhejda Filip  

15 Vidomusová Blanka  

16 Vidomus Ladislav  

17 Bordovský Kamil  

18 Kokles Jakub  

19 Krmela Radek  

 

Seznámení s činností v uplynulém období.  

Prezentace hlavních milníků posledních let O.S ve spolupráci s městem Příbor. Postupně – dostavba hospodářské 

budovy, kde budou dodělány podhledy zastřešených částí, dětská hřiště pro nejmenší, multifunkční hřiště, kde je 

nutná revize, reklamace drolící se plochy a opotřebované čáry, kde je nutné jejich „obnovení“.  Zhodnocení akcí 

2023-2024. Krmáš, Mikulášská jízda, 13.Maškarní bál pro děti, stavění máje, plus pozvánka na chystané akce, jako 

Kácení Máje s programem pro děti, 3.Klokošlap, 11.Volejbalový turnaj, Krmáš 2024 a další. Poděkování ze strany 

předsedy O.S všem členům výboru a členům a přátelům co se na přípravě a organizaci akcí podílejí.  

 

 



Zprava a hospodaření, granty a hospodařením O.S.  

Účastníky členské schůze seznámila pokladní Paní Alena Filipová. Odprezentovala celkový stav příjmů, výdajů a 

konečný stav financí, Také bylo prezentováno, na co přesně byly finance využity a to vše zpracované v písemné 

podobě. V tématu grantu pro rok 2024 na provoz a činnost, byla  přidělená částka 44 000 czk s hlavním cílem zajistit 

správu a režii hřiště a „boudy“ (náklady na spotřebu elektrické energie a vody). Plán činností na rok 2025 a další 

období Předseda O.S navázal na bod ze začátku schůze a pouze potvrdil, že hlavní výstavbové aktivity/projekty jsou 

splněny a hlavním cílem pro další období je pořádat skvělé akce pro děti, občany Klokočova a širokou veřejnost, a to 

jak ve společenské, tak sportovní sféře. Jak dál s výstavbou na hřišti v Klokočově Následovala volba nového výboru 

pro další období a to 2024-2025 

Návrh a členů výborů  

Jako Nový člen, byla navržena Martina Filipová a všemi přítomnými byl tento návrh přijat. Vůči žádnému členu 

navrženého výboru nevznesl nikdo námitky a výbor byl jednohlasně odhlasován. Následovala možnost pro dotazy a 

diskusi. Jelikož nebyl vznesen další podmět, tak došlo na závěrečné poděkování hodnocení celkové práce a závěrečné 

poděkování ze strany předsedy O.s. A. Jeřábka, který následně schůzi prohlásil za úspěšně uzavřenou. Následoval 

společný potlesk. 

Aktuální tabulka aktivních členů výboru O.sdružení Klokočov z.s. ke dni 24.5.2024 

1 Jeřábek Antonín Předseda 

2 Pustějovský Petr Místopředseda 

3 Pustějovský Libor Jednatel 

4 Majchrák Tomáš Hospodář 

5 Filipová Alena Pokladní 

6 Till Karel ml. Správa int. Stránek, články 

7 Nováková Petra zapisovatel 

8 Till Karel st.  

9 Tillová Květa  

10 Pustějovská Jana  

11 Filip Ondřej  

12 Filip Petr  

13 Kuhejda Oldřich  

14 Kuhejda Filip  

15 Vidomusová Blanka  

16 Vidomus Ladislav  

17 Bordovský Kamil  

18 Kokles Jakub  

19 Krmela Radek  

20 Filipová Martina  

 

Dodatečné informace: Dále proběhla volba Předsedy pro další období, byl zvolen stávající předseda Antonín Jeřábek. 

Nový člen Martina Filipová.  

Zapsal dne 26.5.2024 po skočení schůze Karel Till ml. 


